



PROTOKOLL HELSINGBORGS FOTOKLUBBS STYRELSE Möte 6 2024

2024-09-23 kl.18:00

Plats Lokalen

Närvarande: Tom Landgren, Per Lundgren, Jimmy Svensson, Peter Nilsson, Ingela Möller

Frånvarande: Anders Tellhed, Kim Alexander

§1 Mötet förklarades öppnat.

§2 Dagordningen godkändes.

§3 Till justeringsman valdes Peter Nilsson

§4 Föregående protokoll godkändes

§5 Inkommen önskan om reklam för Eslövs Fotofestival. Informationen ligger ute på vår hemsida.

§6 Inga utgående mail/skrivelser

§7 a) Besked via Anders Tellhed är att det trillar in några nya medlemmar

b) Likviditet i föreningen varav pengar i utbildningsfonden (97802 kr – beviljade bidrag 2024 totalt 20000 kr)

§8 Medlemsregister – Beslutades att vi ska införa ett register över medlemmars personuppgifter ner till den detalj att vi kan ansöka och mottaga statliga bidrag.

§9 Öppna frågor från föregående möte §8

a) Svårt med att få HD att publicera press release. Dock har vi nu en kontakt, Markus Svensson. Dock visade HD större intresse för publicering av eventuella framtida evenemang i föreningens regi.

b) Vår identitet diskuterades men p.g.a Kims frånvaro kunde vi inte gå vidare med frågan.

c) Diskussion om ändringar av vissa punkter under Fotosektionens tävlings statuter. Tom tar fram nya formuleringar för dessa för godkännande i nästa styrelsemöte. Skickas ut för genomläsning en vecka före.

d) Ny datorskärm. Styrelsen efterlyser ett datum när detta kan vara klart. Pga Kims frånvaro utgick frågan.

e) Medlemsrekrytering, kostnadsförslag. Pga Kims frånvaro utgick frågan.

f) Texten skickades ut i förväg för att styrelsen skulle kunna läsa igenom.

g) Punkt utgått, felskriven.

h) Inte helt tydligt ännu om FB och vem som har rättigheter till vad. Kim skulle återkomma med den officiella sidan men var frånvarande. Ingela ska dock vara delaktig i denna och vi ser gärna att fler är med.

När det gäller den officiella medlemsidan så är det inte tydligt vem som sitter med administrativa rättigheter här. Ingela ska kontakta Leif Hering för att kolla om han möjligen har mer information om rättigheter och ansvarsområden.

i) Ny domän hbgfilmochfotoklubb. Pga Kims frånvaro utgick frågan.

§10 Genomgång av ansvarsuppgifterna godkändes enligt utsänd bilaga.

För informationsbrev så beslutades att Per håller i detta samt att han kan stå som personligen utgiven i botten av brevet.

§11 Fotosektionen:

Fortfarande oklarheter om ägandeskapet av vissa aktiviteter. Per kontaktar Leif för klarhet i detta.

§12 Filmsektionen:

Program finns för dom flesta sammanslutning in i nästa år. Dock för oktober håller Jimmy i detta. Togs upp om möjligheten att få in Da Vinci Resolve på datorn i lokalen. Programmet är gratis och man skulle kunna exportera ut projekt från andra videoredigeringsprogram för att visa upp och presentera i Da Vinci. Jimmy kontaktar Kim för att kolla hur enkelt och vad som krävs för detta.

§13 Studiosektionen:

Det saknas information om framtida program. Det ska gärna finnas information en månad i förväg. Tom kontaktar studio sektionen för uppmaning om detta.

§14 Angående utflykter så togs det upp att Leif skulle behöva en sparringspartner på sin del. Per tar på sig denna roll och kontaktar Leif om detta.

§15 Ingela är ny som styrelsens representant för tävlingarna. Än så länge för tidigt men vi utvecklar detta med tid.

§16 Utbildning Pga Anders frånvaro utgick frågan.

§ 17 Hemsida, FB grupper och domäner. FB grupper se pkt pkt 9h. Hemsidan är Per styrelsens representant enligt pkt 10 Ansvar. Ang. domäner se 9 i.

§18 Utbildningsfonden

Leif Heering, Thomas Merlöv och Per Lundgren har beviljat utbildningsbidrag på vardera 5000 kr. till Anders Tellhed och Tommy Törnquist för att gå en veckokurs (SENIORKOLLO) att lära göra film. Utbildningsbidrag har också beviljats på vardera 5000 kronor till Håkan Rosenquist och Per Lundgren (Per deltog ej i beslutet)



HELSINGBORGS FOTOKLUBB

I beslutet ingår att berörda personer som tilldelas utbildningsbidrag ska ansvara för vardera en utbildningskväll på klubben för att dela med sig av sina kunskaper till övriga klubbmedlemmar.

Håkan och Per delar med sig av sina erfarenheter, del 1. 26/11 2024. Ansvarig Håkan
Anders och Tommy delar med sig av sina erfarenheter del 1. 28/1. 2025 ansvarig Anders
Håkan och Per delar med sig av sina erfarenheter, del 2. 25/2 2025. Ansvarig Per
Anders och Tommy delar med sig av sina erfarenheter del 2. 25/3. 2025 ansvarig Tommy

§19

Peter tog upp sin önskan att avsluta sitt styrelseuppdrag inför nästa period. Han kontaktar Leif för att delge sina intentioner för valberedningens förberedelse.

Jimmy tog upp filmsektionens önskan att ha fler filmuppgifter under året. Just nu är det enbart sommarfilmen. Styrelsen beslutade att vi kan sätta upp Minutfilmen som en ny tävling i föreningen samt att då få dessa som deltagande bidrag i Sveriges Kortfilmfestival.

§20 Nästa möte bestämdes till kl: 18.00 den 21 oktober 2024.

§18 Mötet förklarades avslutat.

Jimmy Svensson
Sekreterare

Justeras

Peter Nilsson
Ordinarie ledamot

Per Lundgren
Ordförande